
Vallensbæk den 15. april 2012

Kære trafikudvalgsmedlemmer 

Jeg henvender mig som formand for grundejerforeningen Gammelmosen i Vallensbæk ang. støj ved Køge 
bugt motorvejen. 

Da jeg har været i dialog med vejdirektoratet flere gange, og ved at der er forhandlinger på vej angående 
støjgener, vil jeg anmode om at vores alvorlige gener bliver taget op. 

Vi er en grundejerforening på 55 parceller hvoraf de fleste ligger op af motorvejen. 

Motorvejen blev etableret ca. 1977, og hegnet er lavet af eternit, og det er fra den tid hvor der var asbest i 
eternit, og når der dagligt bliver slået huller i dette hegn kommer der asbest ud i luften, og dette er ulovligt. 
Da motorvejen blev etableret kørte der ca. 20.000 biler i døgnet, nu er der ca. 130.000 i døgnet. Motorvejen 
ligger ca. 6-8 meter højere end husene, så lyden kastes ned med stor gene for beboerne. Det hegn vi har, er 
ca.1,20 meter og er dermed ikke beregnet til den trafik der er i dag. Det stykke som vi skal have udskiftet er 
på ca. 600 meter og hvis vi sammenligner med de andre hegn omkring Køge bugt motorvejen er vores den 
mindst støjskærmende. 

Vores borgmester Henrik Rasmussen har haft møde med trafikministeren hvor han havde taget billeder af 
hegnet og havde med ind og vise ham.

Trafikministeriet anbefaler en db. på maks 56 og vores er målt til 66 hvilket giver meget store gener for 
områdets beboere. 

Jeg håber at min henvendelse vil resultere i at vi er med på næste bevilling. 

Med venlig hilsen
Bodil Andersen
Formand for grundejerforeningen Gammelmosen
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